
Protokoll från BiG Vaxholm styrelsemöte 2020-04-27  

för första gången via länk. 

 

 Närvarande: Ingrid Ekstedt (ordförande) Anna Neovius, Bosse Lidén, Eva Westberg, Hillevi 

Atterberg, Leif Ljungberg, Evy Vozila. Hildburg Berglund deltog per telefon. 

1. Förgående protokoll.   

    Under punkt 5.1 ”Årsavgift inbetald i oktober, november och december gäller även för 

2021.” Detta gäller bara nya medlemmar. 

 

2. Information. 

    Caroline från Sveafastigheter har träffat ansvariga på kommunen och planavtal ska 

upprättas. Olika utredningar ska göras: en ang. dagvatten och skyfallsdränering och en 

naturvärdesutredning samt ev. en miljökonsekvensutredning. Sveafastigheter bestämmer 

vem som ska genomföra utredningarna. John, arkitekten, ska titta på parkeringslösningar 

och/eller ev. garage. Att ta fram typlägenheter är inte aktuellt för närvarande. 

Sveafastigheter och Kyrkan är på väg att skriva köpeavtal. 

 

3. Årsmötet. 

Beslöts att skjuta upp årsmötet tills vidare. Vidare studier ska göras att genomföra det 

digitalt. 

 

4. Övriga frågor 

    Beslöts att styrelsen köper in Zoom. 

    Hillevi och Ingrid ansvarar för information på hemsidan. 

    Eva skickar ut ett underlag som hon och Gunilla filat på till en artikel i nästa 

    nummer av Lotsen för vidare bearbetning. 

    Hillevi efterlyser Lotsen då hon inte bor i kommunen. Eva kollar med 

    Turistbyrån. 

    Nästa möte per länk tisdagen 5.5 kl.15.00. 

 

    Ingrid Ekstedt   Eva Westberg 

    ordförande   sekreterare 

 


